
Van:
Aan: !Raadsleden
Onderwerp: Afgelopen donderdag raadsvergadering
Datum: maandag 18 oktober 2021 13:03:23

Beste Raadsleden,

Afgelopen donderdagavond online het debat over het parkeren in de binnenstad gevolgd. Fijn om te zien dat er
een aantal raadsleden onze zorgen begrijpen. Maar helaas het beleid wordt op kleine puntjes aangepast en dat is
het dan. Een gemiste kans.

Wat ik als bewoner van zone B erg vind is de 2 deling is ontstaan tussen de bewoners in D  en B.  En hier wordt
door sommige raadsleden ook nog de nadruk opgelegd en geeft mij als bewoner in B een zeer onprettig gevoel.

Maak er weer 1 centrum van!
En
Geef alle inwoners met een bewoners vergunning de keuze op straat te parkeren of in de parkeergarage. Ik weet
dat dit in b.v. Amsterdam goed werkt.

Ik ervaar een groot gevoel van onmacht en ongelijkheid. En dat geeft stress.

En ik vraag mij af welke bezoeker nu denkt goh wat is het lekker autoluw geworden in de binnenstad door het
nieuwe parkeerbeleid.

Ik hoop op overleg met de bewoners en voor alle belanghebbende een goede oplossing.

Met vriendelijke groet,




